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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kérem részletezze, hogy pontosan milyen tételekből áll
a pedagógus-béremelésről szóló több mint 100 milliós kormányzati kampány!" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A nepszava.hu portálon megjelent „Kampányt indított az Orbán-kormány, azzal a tanárbéremeléssel
fényezi magát, amelyre az általa gyalázott Európai Unió adta a pénzt„ című cikkben arról írnak,
hogy „a lap kérdésekkel azt követően kereste meg a szaktárcát, hogy az Oktatási Hivatal és a BM
honlapján is megjelent egy új tájékoztató anyag a pedagógus életpályamodellről.”:

„A BM-től szerettük volna megtudni azt is, hogyan valósulna meg az életpályamodell személyes
példákon  keresztül  történő  bemutatása,  miként  választják  ki  azokat  a  pedagógusokat,  akik
beszámolhatnak saját tapasztalataikról. Kérdésünkre nem kaptunk választ, csak annyit tudtunk meg,
hogy a pedagóguspálya személyes példán keresztüli bemutatását is a pályaorientációs programok
keretében valósítanák meg.

A Népszava március elején számolt be arról, hogy az Orbán-kormány magyar és uniós források
felhasználásával több mint 100 millió forintból indít kommunikációs kampányt, amelyben többek
között  az  uniós  támogatási  programban  megvalósuló  pedagógus-béremelésről  tájékoztatják  a
lakosságot rendezvények szervezésével,  a nyomtatott  és online médiában, televíziós csatornákon
megjelenő  tartalmakkal.  A  projekt  nyitórendezvényét  március  19-én  tartották,  amely  a  BM
tájékoztatása szerint sajtónyilvános volt, de lapunk nem kapott rá meghívást. Ugyanakkor hosszabb
beszámolót közölt a Magyar Távirati Iroda és a kormánypárti Magyar Nemzet is, ezekben főként
kormányzati szereplők örömteli nyilatkozatai olvashatók.

A BM-nél érdeklődtünk arról is, a tájékoztatás során szót kaphatnak-e a nem kormányközeli civil,
szakmai és érdekvédelmi szervezetek képviselői. A kormánypárti média beszámolóiból nem, csak a
szaktárca  lapunknak  küldött  válaszából  derült  ki,  hogy  a  nyitórendezvényen  felszólalhatott  a



Pedagógusok Szakszervezetének (PSZ) egyik alelnöke. Tóth Tünde a Népszavának azt mondta, nem
lepte  meg,  hogy  felszólalását  kihagyták  a  kormányzati  híradásokból,  ugyanis  kritizálta  a
pedagógusbéremelés ügyében lebonyolított társadalmi párbeszédet, ami szerinte sem formai, sem
tartalmi szempontból nem felelt meg az elvárásoknak.

– Egyebek mellett arról beszéltem, az egyeztetéseken nem tudunk megegyezni semmiben, mert a
kormányzati  tárgyalópartnereink  nincsenek  döntési  helyzetben,  előkészítő  anyagokat,  de  még  a
tárgyalásokról szóló jegyzőkönyveket sem kapjuk meg. Szakmai javaslataink nagy részét pedig nem
fogadja el a kormány – fogalmazott a PSZ alelnöke.”

 

Kérdezem Önt:

Kérem részletezze, hogy pontosan milyen tételekből áll a pedagógus-béremelésről szóló több mint
100 milliós kormányzati kampány!

 

 

Budapest, 2024. április 5.
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